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BASIC IDEA 基本理念

Hopson Development’s philosophy is “property owners and shareholders

as core”, and making contributions for them is always our mission.

Providing satisfaction guarantee to property owners to meet their needs

is always our top priority; “because we are Hopson Development, we

can”. We strive to provide an excellent living environment for property

owners, and yielding the best investment returns for our shareholders.

合生創展的理念是「以業主和股東為中心」，為業

主和股東做貢獻是我們永遠的使命。我們將業主

的需求放在首位，為業主提供“因為是合生創展，

所以做得到”的信心保證。我們竭誠為業主創造優

越的生活環境，為股東提供最佳的投資回報。

業主和股東

Property owners and shareholders

社區

Community
人類

Individuals

環境

Environment
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BASIC IDEA 基本理念

ENVIRONMENT
Hopson Development is committed to environmental protection. Taking

measures like recycling of resources and reduction of discharges, we

have been able to build, together with property owners, a clean, green,

environment-friendly and harmonious living complex.

INDIVIDUALS
Hopson Development respects every individual and values inter-personal

relationships. We encourage our staff to realize themselves at work; we

live up to all our commitments made to property owners; we execute all

the agreements entered into with our partners; we provide reliable

support to the government and the partnership.

COMMUNITY
Hopson Development keeps a strong foothold in the community, and

serves and contributes to it. By providing leisure venues, recreational and

sports facilities, security systems, information networks and learning

premises etc., we have been able to build a living complex that can cope

with various needs for the livelihood of property owners.

環境

合生創展是高度重視環境保護的企業集團。我們

通過資源的循環再用和垃圾的減少排放等措施，

與業主共同創建清潔、綠色、環保、和諧的生活

小區。

人類

合生創展是尊重個人、重視人際關係的企業集

團。我們鼓勵員工在工作中實現自我；我們遵守

對業主做出的所有承諾；我們履行與合作夥伴簽

訂的任何合約；我們為政府提供可靠的支持與合

作。

社區

合生創展是扎根社區、服務社區、為社區做貢獻

的企業集團。我們通過提供休閒場所、康體設

施、安全系統、信息網絡、教育場所等，創建滿

足業主多樣化生活需求的住宅小區。


